
Beste raadsleden, 
 
Zoals de planning is, moet U, straks in januari een beslissing nemen over het XL2 park. 
Het doel van het beoogde XL2 park is het binnenhalen van bedrijven in de 
maakindustrie, (high-tech en mid-tech.) 
 
Maar! Komen die bedrijven over 5 of 10 jaar naar Almelo?! 
Er zijn veel signalen dat, dat soort bedrijven zich makkelijker kunnen vestigen in landen 
waar de productie omstandigheden gunstiger zijn. bijvoorbeeld op het terrein van: 
--Grondprijs 
--Vergunningen 
--Aanbod woningen 
--CO2 uitstoot 
--N depositie 
--Elektriciteit aanbod 
-- enz. enz. 
 
Als U beslist om de komende jaren honderden miljoenen uit te geven, en de kavels 
worden later niet verkocht, dan heeft Almelo een tweede Waterrijk debacle! 
En heeft Maathuis in navolging van Sjoers ook zijn “Waterloo” gevonden! 
Maar ernstiger:  
--De bewoners in het gebied zijn  uitgekocht uit hun geliefde woonomgeving! 
--Alle inwoners van Almelo draaien jaren lang op, voor de gemaakte kosten! 
 
Wij zeggen: Begin er niet aan! 
 
Wij hebben een enquête gehouden, en Hans gaat dit toelichten. 
 



Bornerbroek, 19 september 2024 
Betreft: Aanvulling op het participatieplan omgevingsplan XL Businesspark 2 
 
Aan de gemeenteraadsleden van de gemeente Almelo. 
 
Geachte leden, 
 
Ter aanvulling van het participatieplan voor het omgevingsplan XL Businesspark 2 hebben wij 
een enquête onder de lokale bevolking gehouden. Doel van dit participatieplan is onder 
andere om kennis te nemen van de wensen van omwonenden.  
 
Teneinde te weten hoe de huidige bewoners (de wijkers) en de aanwonenden (de blijvers) 
denken over dit initiatief om een XL 2Businesspark te bouwen hebben wij deze vraag 
voorgelegd aan betrokken bewoners: 

o Ik ben het er mee eens dat het XL-2 park er komt 
o Ik ben het er NIET mee eens dat het XL-2 park er komt  

 
Van de 116 brieven die we bij de omwonenden in de bus hebben gedaan kregen we er 97 
terug: 
1 voor, dus er mee eens dat XL-2 park er komt. 
3 blanco 
93 tegen, dus NIET mee eens dat het XL-2 park er komt. 
 
Als er een alles overstijgend doel zou zijn dan was er wel draagvlak geweest. Wij zijn op de 
verschillende bijeenkomsten geweest waar Harm Post ons op de hoogte hield van de 
plannen en onderzoeken. Wij zijn er absoluut niet van overtuigd dat ‘de door technologie 
gedreven maakindustrie’ zich zal vestigen op dit bedrijventerrein, onder andere door tekort 
aan gekwalificeerd personeel, ook in de toekomst. En wij, zoals de overgrote meerderheid 
van de Nederlandse bevolking, willen niet ons mooie gebied verkwanselen aan de foeilelijke 
landschapsdozen zodat de Alibaba’s en de Amazon’s hier hun winst kunnen pakken. Er is dus 
geen draagvlak onder de lokale bevolking om een bedrijvenpark te ontwikkelen.  
 
Daarvoor willen de wijkers niet verplicht worden letterlijk hun complete huis en haard hier 
achter te laten om dat ‘elders’ weer op te bouwen.  
Daarvoor willen de blijvers niet de rest van hun leven hier blijvende overlast van 
ondervinden, zowel auditief als visueel. 
 
Geachte raadsleden, u zult nooit, ook als het helemaal af is, met voldoening terugkijken op 
dit project. Beter kunt u tijd en middelen gebruiken voor een project waar de gemeenschap 
wél iets aan heeft. Daar verdient u een standbeeld mee! 
U doet ons een groot genoegen door TEGEN dit initiatief te stemmen! 
 
Bedankt voor uw aandacht, 
Hans Plantenga en Johan Veneklaas, beide inwoners van het betroffen gebied. 
Bijlage: 97 enquêteformulieren, bijbehorende enveloppen en 2 persoonlijke brieven van 
bewoners. 



Het XL-2 park komt eraan! Watis jouw mening?

Beste buurtbewoner,

Sinds enkele jaren wordt er onderzocht of het XL-2 park er moet komen. De gemeenteheeft

verschillende onderzoekenlaten uitvoeren in en rond het plangebied door diverse

bureaus, bijvoorbeeld:

e Hoeveel vleermuizen, zwaluwen, merels, spechten en uilen leven er in het

gebied?

e Welke soorten bomenstaaner en in het gebied, hoeveel en waar?

e Eris onderzocht hoeveelstikstofuitstoot er is binnen het gebied en in welk

natuurgebied dit neervalt.

e Eris een natuur compensatieplan opgesteld;

e Eris een MER opgesteld;

e Eris een inrichtingsplan en een omgevingsplan opgesteld;

e Eris een afwateringsplan, een retentieplan, een energiegebruiksplan,

e enz. enz.

Maar niemandheeft gevraagd wat de bewoners, de‘wijkers’ en de ‘blijvers’ ervan vinden.

Daarom willen wij dit graag helder krijgen.

Het gaat ons daarbij uitdrukkelijk om jouw mening. Wij sturen direct betrokkenen deze

brief:

De bewonersdie, als het doorgaat, gedwongen wordente verhuizen.

De bewonersin de directe omgeving die, als het doorgaat, visuele hinder en mogelijk

geluidsoverlast zullen ondervinden van het XL-2 park. Met directe omgeving bedoelenwij:

ten westen van het kanaal, op of ten noorden van de Entersestraat, ten noorden van de

Entelerweg, op of ten oosten van de Ypeloweg enten zuiden van de Leemslagenweg.In

totaal drukken wij deze brief 116 keer af en hopen op eengrote respons.

Graag willen wij dit anoniem doen,zozijn wij er zeker van datje je eigen mening geeft. De

vraagis:

o Ik ben het er mee eensdat het XL-2 park er komt

o Ik ben het er NIET mee eensdat het XL-2 park er komt

Wij vragen iedere bewonerdeze vraag te beantwoordenopdit formulier en te retourneren

aan: HansPlantenga, of Johan Veneklaas, .. Je kunt daarvoor

bijgevoegde envelop gebruiken.

Wil je dit zo spoedig mogelijk doen,uiterlijk voor 1 september, dan zorgen wij ervoor dat de

uitslag van deze enquéte overhandigd wordt aan de gemeenteraad. We hopendat de

gemeenteraad de resultaten van deze enquéte in overweging neemtbij de besluitvorming.

Hartelijk dank voor je medewerking.

Johan Veneklaas en HansPlantenga
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